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Podjetju je ostalo zelo malo
Menim predvsem, da nas si-

ttem udeleSbe komune pri do-
bičku podjetja ne stimulira k
povefanju plavskega dobička.
Povečanje dobička z d ' njem
cen no račun potrošnikov pri
nas ne pride v poSter. Tu ne
gre samo za moralne obvezno-
tti nasproti skupnosti, temveč
tudi za specifičen poloiaj na-
iega podjetja. ČepTav na:~ v
družbenem planu mesta niso
odrejena večja sredstva, v--n-
dar nimamo večjih težav, ker
tmo xz pretekl ga ]eta prenesli
dokaj velik sfclad za samostoj-
no razpolaganje. Razen tega

nismo predvideli veijih inve-
sticij v obratih.

Potrebe mesta Ntia so zares
velike in je s stališča gospo-
darskega razvoja mesta popol-
noma upraviieno, da je komu-
na zadriala večji del dobička.

Povezovanje podjetja z obči-
no bo dovedlo do povečane
družbene kontrole nad našim
poslovavjem. To :e vsekakor
ptva in najbalj vidna prednost
komunatvcga sistema, ker nam
je ta kontrola mnogokrat manj-
kala. Sploh pa, zdaj bomo
vino- J bliže dnig drugemu in
verjetno bomo imeU več razu-
mevanja za oboje potrebe.«


